



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

Volume 41 Number 11

Whitehorse, November 15, 2022

Volume 41 Numéro 11

Whitehorse, 15 novembre 2022

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)
In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)
Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES	1
NOTICES	3
APPOINTMENTS	8
GOVERNMENT ORGANISATION ACT	8
MINISTERIAL ORDERS	9
MARRIAGE ACT	9
PROCLAMATIONS.....	10
ACT TO AMEND THE ASSESSMENT AND TAXATION ACT AND THE MUNICIPAL ACT (2021)	10
PART II	
REGULATIONS	11
HEALTH ACT, HEALTH CARE INSURANCE PLAN ACT, HOSPITAL ACT, PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT, TRAVEL FOR MEDICAL TREATMENT ACT AND VITAL STATISTICS ACT.....	11
HEALTH CARE INSURANCE PLAN ACT	12
JUDICATURE ACT	12
ASSESSMENT AND TAXATION ACT MUNICIPAL ACT.....	13
CORRECTIONS ACT, 2009	13

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM.....	1
AVIS.....	3
NOMINATIONS.....	8
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT ..	8
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....	9
LOI SUR LE MARIAGE	9
PROCLAMATIONS	10
LOI DE 2021 MODIFIANT LA LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION ET LA LOI SUR LES MUNICIPALITÉS	10
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	11
LOI SUR LA SANTÉ, LOI SUR L'ASSURANCE- SANTÉ, LOI SUR LES HÔPITAUX, LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES, LOI SUR LES FRAIS DE DÉPLACEMENT LIÉS À DES SOINS MÉDICAUX ET LOI SUR LES STATISTIQUES DE L'ÉTAT CIVIL.....	11
LOI SUR L'ASSURANCE-SANTÉ	12
LOI SUR L'ORGANISATION JUDICIAIRE	12
LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION LOI SUR LES MUNICIPALITÉS.....	13
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS.....	13





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Madeline Olivia MACARA

Previous Name:

Matthew Robert SCHAMBER

Dated at Whitehorse, Yukon, this 6 day of October, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Kaylee Jane FRASER

Previous Name:

Kayden Myles FRASER

Dated at Whitehorse, Yukon, this 12 day of October, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Lamiek Berihu FWTI

Previous Name:

Selihom ZAKARIAS

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of October, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Tmnit ZEKARIAS

Previous Name:

Tanabit Zakarias

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of October, 2022



PART I - CHANGE OF NAME NOTICES

PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Nathaniel Lee BLACKJACK

Previous Name:

Josi Lea BLACKJACK

Dated at Whitehorse, Yukon, this 26 day of October, 2022



NOTICES

AVIS

NOTICES OF CANCELLATION OF REGISTRATION OF EXTRA-TERRITORIAL CORPORATIONS

Notice is hereby given that pursuant to Section 283(2) of the Business Corporations Act, the registrar cancelled the registration of the following extra-territorial corporations on October 24, 2022:

1039244 B.C. LTD.
11176803 CANADA LTD.
173470 CANADA INC.
3307662 NOVA SCOTIA COMPANY
5 ENVIRONMENTAL INC.
506916 N.W.T. LTD.
6514014 CANADA INC.
90TH PARALLEL PRODUCTIONS LTD.
AEDIS APPRAISALS LTD.
AKG EXPLORATION INC.
AKRON INSURANCE LIMITED
ALTUS RECEIVABLES MANAGEMENT CORP.
AMINA CONSULTING CORP.
ANDOVER INSURANCE AGENCY INC.
APACHE CANADA LTD.
ARCTURUS VENTURES INC.
AUDREY PERCHERON INC.
AYO SMART HOME LTD.
BARKLEY PROJECT GROUP LTD.
BLUE GOOSE PURE FOODS LTD.
BRIDGECOM INTERNATIONAL, INC.
BRODY LAWRENCE CONTRACTING LTD.
CANADA JINXIN MINING GROUP CORPORATION
CANNILUX INC.
CARILLION CANADA INC.
CINDERELLA ECO SOLUTIONS LTD.
COLLAGE TECHNOLOGIES INC./TECHNOLOGIES COLLAGE INC.
CONSTANTINE METAL RESOURCES LTD.
CRELOGIX ACCEPTANCE CORPORATION
DELTA T CONSULTANTS LTD.
DIVERSITY TECHNOLOGIES CORPORATION
DOMCOR HEALTH SAFETY & SECURITY INCORPORATED
DR. COLIN D. LANDELLS INC.
DR. GERALD LABINE DENTAL SERVICES PROF. CORP.
DR. KIM RHONDA ROSING MEDICAL CORPORATION



DR. PHOEBE TSANG INC.
DR. V.K. SETH INC.
DRILLSTEEL RESOURCES LTD.
EAGLE MAPPING LTD.
ECO-ETHONOMICS INC.
ENNOVA STRUCTURAL ENGINEERS INC.
ENTERTAINMENT ONE GP LIMITED
FIERA INVESTMENTS LIMITED/FIERA INVESTISSEMENTS LIMITEE
FIRESEEDS NORTH INFRASTRUCTURE CORPORATION
FRANKLIN PETROLEUM CANADA LIMITED
FRANKLIN PETROLEUM LIMITED
FWD ENGINEERING LTD.
GATESTONE & CO. INC.
GATESTONE COLLECTION AGENCY INC./GATESTONE AGENCE DE RECOUVREMENT INC.
GCN HOLDING (CANADA) ULC
G-CORP INVESTMENTS INC.
GEODESY GROUP INC.
GMAC LEASECO CORPORATION / LA COMPAGNIE GMAC LOCATION
GMD DISTRIBUTION INC.
GREAT KIDS, INC.
GRYP INC.
HANDS ON TECHNOLOGY TRANSFER, INC.
HARMONESSE SERVICE DESIGN INC.
HEALTH INTELLIGENCE INC.
HERZOG CONTRACTING OF CANADA LTD.
HERZOG SERVICES OF CANADA LTD.
HORSESHOE HILL CONSTRUCTION INC.
HUMMINGBIRD DRONES INC.
HY'S TRANSPORT LTD.
ICE WIRELESS INC.
INITIUM COMMERCE LAB INC.
INITIUM LOGISTICS SERVICES INC.
INNERCORE WEST INC.
ION PROJECTS INC
ISB TRANSPORT LTD.
IVERIFY SECURITY ULC
JACK COOPER CANADA GP 1 INC.
JACK COOPER CANADA GP 2 INC.
JAMBERRY NAILS CANADA LTD.
JDS SILVER INC.
JER-CAL HOLDINGS LTD.



JP TRADERS INC.
KATE ENERGY HOLDINGS INC.
LADBROKE EXPLORATION LTD.
LANGLEY FREIGHT LINES (90) LTD.
LARRY'S HEAVY HAULING (1990) LTD.
LAWRENCE AVIATION LTD.
LEASE RESIDUALS HOLDINGS CANADA ULC
LUCARDIE PSYCHOLOGICAL AND CONSULTING SERVICES LTD.
LUMINE RESEARCH INC.
M&M BUILDING CONSTRUCTION LTD.
MARKERS FINANCIAL INC.
MCCAW NORTH DRILLING & BLASTING LTD.
MIRABAI PRODUCTIONS INC.
MOOSE HORN MINING INC.
NEUDORF CONSTRUCTION (2005) LTD.
NEVADA ZINC CORPORATION
NICHOLAS C.F. FIELD PROFESSIONAL CORPORATION
NLS CANADA EQUIPMENT FINANCE ULC
NLSEF CANADA 2019 ULC
NORSEMONT CAPITAL INC.
NORTHERN CAPITAL ASSOCIATES HOLDINGS CANADA III ULC
NORTHERN CAPITAL ASSOCIATES HOLDINGS CANADA IV ULC
NORTHERN CAPITAL ASSOCIATES HOLDINGS CANADA ULC
NORTHERN CAPITAL ASSOCIATES HOLDINGS CANADA V ULC
NORTHERN CAPITAL ASSOCIATES HOLDINGS CANADA VI ULC
NORTHWEST AUTOMATION, INC.
NUJEN INC.
O.K. TIRE STORES INC.
OGILVIE RANGE ENTERPRISES INC.
OKANAGAN QUALITY CONTROL LTD.
ON TRACK INSURANCE SERVICES LTD./LES SERVICES D'ASSURANCES ON TRACK LTEE
ONLINE CONSTRUCTORS LTD.
OPTIMUM CREDIT RECOVERY INC.
OROTEC INTERNATIONAL LTD.
OVATION WORLD INC. / OVATION MONDE INC.
P3 IMPACT CONSULTING INC.
PAX ELECTRICAL INSTALLATIONS LTD.
PENGUIN MANAGEMENT, INC.
PETRO ONE ENERGY CORP.
PIERRE GAUTHIER MULTI SERVICES INC.
PLATINUM DIAMOND DRILLING INC.



PART I - NOTICES

PARTIE I - AVIS

PLAYFAIR MINING LTD.
PPL LEGAL CARE OF CANADA CORPORATION
PRACTICAR SYSTEMS INC.
RAISING GOOD INC.
RBC GLOBAL ASSET MANAGEMENT INC./RBC GESTION MONDIALE D'ACTIFS INC.
RBC INVESTOR SERVICES TRUST / FIDUCIE RBC SERVICES AUX INVESTISSEURS
REGENT VENTURES LTD.
REISEAGENTUR BRANDNER
REMOTE WASTE LTD.
RIO TINTO EXPLORATION CANADA INC.
ROYAL CREDIT SERVICES INC./SERVICES DE CREDIT ROYAL INC.
ROYAL MUTUAL FUNDS INC. / FONDS D'INVESTISSEMENT ROYAL INC.
SAFETY NET SECURITY LTD.
SAND AIR LTD.
SCHMIDT AND CARBOL CONSULTING GROUP, INC.
SEABOARD LIQUID CARRIERS LIMITED
SEARS CANADA INC.
SEKOTS ENTERPRISES INC.
SHAMROCK VALLEY ENTERPRISES LTD.
SHASKE & ZEINER APPRAISAL CONSULTANTS LTD.
SIEFKEN ENGINEERING LTD.
SIGMA ANALYSIS & MANAGEMENT LTD.
SINO GOLD MINING LTD.
SOFTREE TECHNICAL SYSTEMS INC.
SOUTHVIEW TRUCKING LTD.
SPEEDY MECHANICAL LTD.
SPROTT 2017 CORPORATION
SPROTT GENPAR LTD.
STEPHEN MACEACHERN INSURANCE & FINANCIAL SERVICES INC.
STRATIFORM INC.
TCG TUNNELING COMPANY INC.
TECHNOREM INC.
TECRA COMMUNICATIONS LTD.
TUNDRA NORTH TOURS LTD.
TYCONN ELECTRIC LTD.
URAVAN MINERALS INC.
VIVANTA HOMES LTD.
VP HEALTH SOLUTIONS INC.
WAYLAND GROUP CORP.
WIMACTEL CANADA INC.
XIBOSS CORPORATION



YUKON ZINC CORPORATION

Frederik Pretorius
Registrar
307 Black Street Whitehorse, YT
Y1A 2N1
1-867-667-5314



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2022/165 - 3 October, 2022

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(2) of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Marilyn (Tess) Lawrence is appointed as a Deputy Secretary of the Executive Council for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of October, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 28 October 2022.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/165 - 3 octobre 2022

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(2) de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 Marilyn (Tess) Lawrence est nommée sous-secrétaire du Conseil exécutif pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de octobre 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 octobre 2022.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2022/53 - 28 October, 2022

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Jason Adams is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective November 5, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of October, 2022

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/53 - 28 octobre 2022

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Jason Adams est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 5 novembre 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de octobre 2022



PROCLAMATIONS

FILED

O.I.C. 2022/169 - 20 October, 2022

ACT TO AMEND THE ASSESSMENT AND TAXATION ACT AND THE MUNICIPAL ACT (2021)

Pursuant to section 11 of the *Act to amend the Assessment and Taxation Act* and the *Municipal Act (2021)*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The *Act to amend the Assessment and Taxation Act and the Municipal Act (2021)*, S.Y. 2022, c.2, is proclaimed into force.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of October, 2022

PROCLAMATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/169 - 20 octobre 2022

LOI DE 2021 MODIFIANT LA LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION ET LA LOI SUR LES MUNICIPALITÉS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 11 de la *Loi de 2021 modifiant la Loi sur l'évaluation et la taxation et la Loi sur les municipalités*, décrète :

1 Est en vigueur la *Loi de 2021 modifiant la Loi sur l'évaluation et la taxation et la Loi sur les municipalités*, L.Y 2022, ch. 2.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de octobre 2022





PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2022/166 - 3 October, 2022

DÉCRET 2022/166 - 3 octobre 2022

HEALTH ACT, HEALTH CARE INSURANCE PLAN ACT, HOSPITAL ACT, PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT, TRAVEL FOR MEDICAL TREATMENT ACT AND VITAL STATISTICS ACT

LOI SUR LA SANTÉ, LOI SUR L'ASSURANCE-SANTÉ, LOI SUR LES HÔPITAUX, LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES, LOI SUR LES FRAIS DE DÉPLACEMENT LIÉS À DES SOINS MÉDICAUX ET LOI SUR LES STATISTIQUES DE L'ÉTAT CIVIL

Pursuant to the *Health Act, Health Care Insurance Plan Act, Hospital Act, Public Health and Safety Act, Travel for Medical Treatment Act and Vital Statistics Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux *Loi sur la santé, Loi sur l'assurance-santé, Loi sur les hôpitaux, Loi sur la santé et la sécurité publiques, Loi sur les frais de déplacement liés à des soins médicaux et Loi sur les statistiques de l'état civil*, décrète :

1 The attached *Regulation to amend Various Regulations (Registered Midwives) 2022* is made.

1 Est établi le *Règlement de 2022 modifiant divers règlements (sages-femmes inscrites)* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of October, 2022

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de octobre 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 28 October 2022.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 octobre 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/167 - 3 October, 2022

HEALTH CARE INSURANCE PLAN ACT

Pursuant to the *Health Care Insurance Plan Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Yukon Health Care Insurance Plan Regulations (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of October, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 28 October 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/168 - 4 October, 2022

JUDICATURE ACT

Pursuant to section 38 of the *Judicature Act*, the Commissioner in Executive Council, on the recommendation of the judges, orders

1 The attached *Rules of Court* are made.

2 Order-in-Council 2009/65 is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of October, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 28 October 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/167 - 3 octobre 2022

LOI SUR L'ASSURANCE-SANTÉ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'assurance-santé*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Règlement sur le Régime d'assurance santé du Yukon* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de octobre 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 octobre 2022.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/168 - 4 octobre 2022

LOI SUR L'ORGANISATION JUDICIAIRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 38 de la *Loi sur l'organisation judiciaire*, décrète :

1 Sont établies les *Règles de procédure* paraissant en annexe.

2 Le Décret 2009/65 est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 jour de octobre 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 octobre 2022.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2022/170 - 20 October, 2022

**ASSESSMENT AND TAXATION ACT
MUNICIPAL ACT**

Pursuant to the *Assessment and Taxation Act* and the *Municipal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Better Buildings (Energy-Efficiency Retrofit) Local Improvement Tax Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of October, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/171 - 24 October, 2022

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to the *Corrections Act, 2009*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to Amend Order-In-Council 2009/249* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of October, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/170 - 20 octobre 2022

**LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'évaluation et la taxation* et la *Loi sur les municipalités*, décrète :

1 Est établi le *Règlement prévoyant une taxe d'amélioration locale à l'égard d'améliorations des bâtiments (rénovation écoénergétique)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de octobre 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/171 - 24 octobre 2022

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES
CORRECTIONNELS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, décrète :

1 Est établi le *Règlement modifiant le Décret 2009/249* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de octobre 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



